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Features of poetic language in dramatic works 
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The article considers poetic language as a phenomenon associated with historical 
and aesthetic categories. It includes rhythmic, background, melodic, 
phonorphological, syntactic, lexical-semantic, phraseological, dynamic and other 
properties and elements oriented to the image of an aesthetic language. Thus, the 
purpose of poetry is to highlight and systematize the elements of the text involved 
in the formation of the aesthetic impression of the work and revealing its value. It is 
also proposed to consider the works of foreign, Russian and domestic authors. 

Key words: poeticlanguage, dramatic works,linguopoetic features, 
emotional and expressive empathy and expressiveness, paradigmatic, literature. 
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Особенности поэтического языка в драматических произведениях 

 

В статье рассматривается поэтический язык как феномен, связанный с 
историческими и эстетическими категориями. Он включает в себя 
ритмические, фоновые, мелодические, фонорфологические, синтаксические, 
лексико-семантические, фразеологические, динамические и другие свойства и 
элементы, ориентированные на изображение эстетического языка. Таким 
образом, целью поэзии является выделение и систематизация элементов 


